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Z Á P I S N I C A    č. 9/2024 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Havaji, konaného dňa 2.4.2024 
 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
 
Program: viď pozvánka 
 
 
 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal 
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a tiež kontrolóra obce. 
 

2. Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s programom zasadnutia, 
ktorý bol uvedený v pozvánke na zasadnutie. Keďže poslanci s uvedeným programom 
súhlasili a nemali doplňujúce body, program bol hlasovaním poslancov schválený. 
 

3. Na návrh starostu - zapisovateľom je Mgr. Lenka Šaková, za overovateľov zápisníc boli 
navrhnutí Rastislav Kuzma a Marcel Džavoronok. Do návrhovej komisie boli navrhnutí 
Ing. Dorota Gajdoš Pituchová, Damián Blanár a Ing. Marek Darivčák. Starosta obce 
vyzval poslancov obecného zastupiteľstva na hlasovanie o zapisovateľke, overovateľoch 
zápisnice a členoch návrhovej komisie. Poslanci hlasovaním jednohlasne schválili 
zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. 
 

4. V tomto bode starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení č.68 až č.73 
s konštatovaním, že boli splnené. 
 

5. Starosta obce oboznámil poslancov obce s aktuálnou finančnou situáciou obce vopred, 
zaslaním výpisu z účtu aj s konečným zostatkom na účte. Poslanci obce k tomu nemali 
žiadne pripomienky. Čo sa týka ďalších plánovaných výdavkov obce, starosta obce 
oboznámil prítomných o nevyplatených faktúrach, predpokladaných položkách 
projektov s finančnými nákladmi, príprave projektovej dokumentácie na rozšírenie 
kapacity cintorína (je potrebné zabezpečiť projektanta) a o potrebe oplotenia, 
osvetlenia a namontovaní zábradlia pozdĺž cintorína. Ďalej starosta obce informoval  
o zazmluvnených záležitostiach, o potrebe finančných prostriedkov na verejné 
obstarávanie na externý manažment týkajúci sa zateplenia ZŠ s MŠ Havaj, ďalej 
o príprave projektovej dokumentácie na opravu mostov na miestnych komunikáciách  
(v súvislosti s tým bude starosta obce kontaktovať p. Hrabčáka). Starosta obce 
informoval poslancov obce o tom,  že 4.4.2024 bude dodaný traktor . Zaškolený na 
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používanie mechanizmu bude Rastislav Kuzma, starosta obce vyzval aj ďalších 
prípadných záujemcov o zaškolenie. Takisto ich informoval o možnej dotácii 
z výjazdového rokovania vlády v približnej hodnote 10 000 €, ktorú bude možné použiť 
na ľubovoľné výdavky. Poslanci obce majú preto zvážiť, na aký účel budú tieto finančné 
prostriedky použité.  
 

6.  Starosta obce oboznámil poslancov obce s aktuálne prebiehajúcim projektom na 
rozšírenie kapacity MŠ – vzhľadom na pripomienkované body je potrebné projektovú 
dokumentáciu doplniť. Čo sa týka zateplenia ZŠ s MŠ Havaj, obec Havaj je aktuálne na 
čakacej listine. Žiadosť na PSK ohľadom rekonštrukcie kuchyne v kultúrnom dome bola 
odoslaná a následne doplnená. Žiadosť na rek. kultúrneho domu  z programu MAS 
Laborec bola tiež podaná. Projekt - dodanie techniky  na zber komunálneho odpadu 
z Enviromentálného fondu – technika bude doručená 04.04.2024 následne bude 
spracovaná žiadosť o použitie poskytnutej dotácie. Následne bude potrebné určiť 
podmienky využívania dodanej techniky. 

 
7. Starosta obce predostrel poslancom obce návrh na získanie úveru, aby začala 

rekonštrukcia interiéru obecného úradu. Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním 
tento návrh jednohlasne schválili. 
 

8. Starosta obce oboznámil poslancov o potrebe zakúpenia el rúry na pečenie pre školskú 
jedáleň v predpokladanej hodnote 3 200€. Kúpa elektrickej rúry na pečenie v školskej 
jedálni bude predmetom jednaní pre nasledujúci školský rok.   

 
9. Starosta obce otvoril diskusiu. Spolu s poslancami obce sa dohodli na tom, že materská 

škola bude počas letných prázdnin otvorená 1 mesiac – podotkli, že je potrebné o tom 
verejnosť informovať a dostatočne túto informáciu propagovať. V súvislosti s tým 
Marcel Džavoronok informoval o tom, že mal podnety týkajúce sa prevádzkovej doby 
materskej školy. Podotkol, že pracujúcim rodičom môže byť čas vyzdvihnutia detí 
z materskej školy nevyhovujúci – úprava prevádzkových hodín sa bude zvažovať po 
zistení potrieb rodičov.     
  Poslanci obce takisto uviedli, že je potrebné oplotiť multifunkčné ihrisko pri 
základnej škole, obnoviť čiary na ihrisku, záslepku, dosku na basketbalový kôš, prípadne 
ho zrenovovať. Takisto navrhujú, aby sa osadila značka zákaz vjazdu bicyklov pred 
multifunkčné ihrisko. Starosta obce navrhol, že sa bude informovať 
o cenových ponukách týkajúcich sa týchto záležitostí a spolu s poslancami obce si 
dohodnú termín obhliadky multifunkčného ihriska kvôli doplneniu prípadných 
nedostatkov.  
  Džavoronok navrhol zveľadiť záchytnú vodnú nádrž v extraviláne obce (výsek 
trávy, osadenie parkových lavičiek)  a potrebu riešiť situáciu s bobrími hrádzami v toku 
rieky. Tu sa dohodli, že s bude hľadať spôsob vyčistenia nádrže a upovedomí sa správca 
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toku o vzniknutej situácií. 
   Starosta obce naďalej rieši zámenu pozemkov so spoločnosťou Brova spol. 
s.r.o., momentálne medzi účastníkmi nedošlo k dohode.  
  Keďže sa výstavba nájomných bytov dlhodobo odkladá, starosta obce 
informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že získal kontakt na dodávateľa, o 
prípadných nových informáciách ich oboznámi.  
  Poslancov obce takisto oboznámil s tým, že sa končí mandát riaditeľa ZŠ s MŠ 
Havaj, priblížil im proces výberového konania a uviedol približný dátum zverejnenia 
výberového konania na uvedenú pozíciu.  
   
  Starosta obce informoval o priebehu riešenia situácie so zrútením  bocianieho 
hniezda pri súpisnom čísle 135. So žiadosťou o pomoc pri riešení situácie boli oslovení 
CHKO Vých. Karpaty ako aj VSD ako majiteľ podporného bodu. Spomenuté organizácie 
poskytli obci obruče a ich osadenie je potrebné zrealizovať v príhodnom čase za obecne 
prostriedky.   
  S blížiacim sa dátumom dňa matiek sa poslanci obce spolu so starostom 
dohodli na tom  že do 15.4.2024 vyberú darček pre matky v našej obci. Starosta obce sa 
bude informovať u riaditeľa ZŠ s MŠ Havaj o možnosti usporiadať akciu pri tejto 
príležitosti v priestoroch školy.  
  Taktiež je potrebné zasypať diery na ceste pri obecnej pošte.  
  Poslanci obecného zastupiteľstva sa jednohlasne dohodli, že na 
budúcoročnom obecnom plese vystúpi hudobná skupina Alegro. 
  Rastislav Kuzma navrhol, aby sa aspoň 3x ročne, v mesiacoch máj, jún a júl, 
zorganizovala brigáda na kosenie trávy na cintoríne, ktorá by bola vyhlásená 
v miestnom rozhlase. Poslanci s jeho návrhom súhlasili.  
  Starosta obce informoval poslancov o tom, že v blízkej dobe bude pristavený 
v obci kontajner na odpad, občania o tom budú informovaní.  
  Ing. Dorota Gajdoš Pituchová navrhla, aby sa autobusová zastávka opäť 
nafarbila, odstránili sa betónové kvetináče, rovnako aj pri obecnom úrade spolu 
s parkovými lavičkami a aby sa zrealizoval výrub starých stromov. Na tieto činnosti sa 
najprv zrealizuje vizualizácia. Uviedli, že je potrebné tiež natrieť nový prístrešok pri 
obecnom úrade. 
   Poslanci tiež navrhli, že je potrebné udržiavať futbalové ihrisko na konci obci. 
  Damián Blanár dal návrh na vytvorenie nadpisu „Hasičská zbrojnica“, taktiež 
uviedol, že je potrebné zakúpiť šatníkovú skriňu na hasičské oblečenie a vozík na PS12. 
  Starosta obce uviedol, že na tieto návrhy sa budú hľadať finančné zdroje 
a v závislosti od vyhlásených výziev sa budú priebežne realizovať. 
  Ing. Dorota Gajdoš Pituchová navrhla, aby sa 30.4.2024 uskutočnila akcia pri 
príležitosti sviatku práce – postavenie symbolického stromu (máj), následné púšťanie 
lampiónov šťastia a opekačka, s čím všetci súhlasili.   
 



 

Obec Havaj 
09023 Havaj 13 

 

 
 

 

 

 

10. Starosta obce sa na záver poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 
a zasadnutie ukončil.                    

                
              
V Havaji : 3.4.2024 

Zapisovateľ: .......................................... 
 
Overovatelia: ......................................... 

  ......................................... 


